
 

 

重要通告: 

艇隻配件失竊 

 

近日本會收到有教練報告，發現有艇隻配件失竊，現特提醒各中心使用者盜竊乃

刑事罪行，切勿以身試法。如有發現任何可疑人物，請立即通知本會職員，職員

會即時報警處理。同時，為免不必要的誤會，本會再次提醒各中心使用者切勿擅

自進入艇倉的工作範圍及在未知會艇倉職員下拿取任何物品。多謝合作。 

 
中國香港賽艇協會 

9.6.2017 
 

********************************************************************************* 

Important Notice: 

Lost of Spare Parts of Rowing Boats 

 

As reported by coaches recently, spare parts of rowing boats are being stolen.  We 

would like to remind that Stealing is criminal crime. If you find any suspected person, 

please contact our staff immediately and we will call the police immediately for further 

handling. Meanwhile, to avoid any misunderstanding, we would like to remind all 

Centre Users please do not enter the working stations of the boathouse and take away 

anything without notifying our staff. 

 

Thank you for your co-operation. 

 
Hong Kong, China Rowing Association 

9.6.2017 

 


